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《荒野视角》

内容概要

About This Book

The Great Wide Open is a compilation of photographs that capture and celebrate the new desire for outdoor
adventure. From Iceland to Mongolia, this book takes you on a visual journey to some of the Earth’s most
breathtaking places.

Lose yourself amidst endless horizons, within the depths of a forest, or on a mountain peak. An inspiring
exploration of natural wonders, the book also includes a few stories from the people behind the lens—ordinary
people who set out to do extra-ordinary things.
这是一本关于户外探险抓住的美丽视线的摄影书。从冰岛到蒙古，本书带着你开始一趟美丽之地的旅
行。
在无尽头的地平线上消失，置身于森林深处，或者登上高峰之巅。这是一趟自然的探险，是一场自然
的奇幻之旅，书中也包括了在镜头背后的人故事，那群普通却有着不一样的经历的人。
这是一首户外的颂歌，一首唤起人们对于冒险的渴望并让你付诸实践的颂歌。
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《荒野视角》

作者简介

每个人的心中都有探险的渴望， 每个人的心中都有对自然的向往， 本书中最平凡的人开始了一段最
不平凡的旅程，你心动了吗？
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精彩短评

1、户外摄影的典范
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